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>【篇一】
祝福你们的家庭，成为教会复兴的一大力量；也成为社会的一大贡献！
Bless your family and become a great force in the revival of the church. It has also become a great contribution to the society.
让这缠绵的诗句，敲响幸福的钟声。愿妹妹你俩永浴爱河，白头偕老！
Let this lingering poem ring the bell of happiness. May your sister love you forever and grow old together!
以岁月的名义祝福你们，愿岁月老去永不改爱的情怀。新婚快乐！
Bless you in the name of time, and wish the old age will never change and love. Happy wedding!
我将把你紧紧地搂在怀中，吻你亿万次，像在赤道上面那样炽烈的吻。
I will hold you tightly in my arms and kiss you hundreds of millions of times, like the burning kisses on the equator.
灯下一对幸福侣，洞房两朵爱情花，金屋笙歌偕彩凤，洞房花烛喜乘龙！
A pair of happy couples under the lamp, two love flowers in a bridal chamber, a golden house, a song and a colorful Phoenix, a dragon house, a flower, a candle, a joy and a dragon!
兄弟姐妹们，让我们拭目以待，且看淑女变佳妇，从此奇男成丈夫。
Brothers and sisters, let\'s wait and see. Let\'s see a lady becoming a better woman.
一蕊花好是玫瑰，花门含蕊也未开；今夜夫妻成双对，美景下降发光辉。
A flower is a rose, and a flower door is not open.
愿天下有情人终成眷属，前生注定喜结良缘。新婚大喜！百年好合！
May all lovers in the world get married and have a happy ending. Wedding anniversary! A harmonious union lasting a hundred years!
莲花并蒂开，情心相印；梧枝连理栽，灵犀互通。祝新人百年好合。
The lotus flower is open to the heart, and the heart and heart are interwoven. I wish you a happy new year.
群芳吐艳的日子里，你俩永结同好，正所谓天生一对！新婚快乐哦！
In the days when the flowers are full of flowers, you two are always together. Happy new marriage!
>【篇二】
愿天下有情人终成眷属，前生注定，喜结良缘。新婚大喜！百年好合！
May lovers in the world get married, and they are destined to be happy. Wedding anniversary! A harmonious union lasting a hundred years!
他是词，你是谱，你俩就是一首和谐的歌。祝天作之合，鸾凤和鸣。
He is the word, you are the spectrum, you two are a harmonious song. I wish you a perfect match.
新娘捧茶手春春，良时吉日来合婚；入门代代多富贵，后日百子与千孙。
The bride holds the tea hand Chun Chun, Liang Shi Ji day to get married.
千禧年结千年缘，百年身伴百年眠。天生才子佳人配，只羡鸳鸯不羡！
The millennial millennium has a long history. Born with talent and beauty, only envy the mandarin duck.
愿你俩恩恩爱爱，意笃情深，此生永恒，爱心与日俱增！新婚愉快！
May you two love each other, love and love deeply, this life is eternal, and love grows day by day! Happy wedding!
为你祝福，为你欢笑，因为在今天，我的内心也跟你一样的欢腾快乐！
Bless you and laugh for you, because today my heart is as happy as you are!
茶盘金金，茶瓯深深；新娘新郎，那不相吻；此杯甜茶，我不敢饮。
Tea tray Jin Jin, tea outre deep; bride and groom, that does not kiss; this cup of sweet tea, I dare not drink.
新娘美貌似天仙，天地注定好姻缘；在家父母好教练，应敬老教少年。
A bride\'s beauty is like heaven, and heaven and earth are destined for good marriage.
好田也著好种子，播种著爱应时机；尪某双人著欢喜，协力合作生双生。
Good farmland also has good seeds, sowing time for love.
里姻缘情牵引，高山万水难断爱。今朝已定百年好，愿祝新人共白首！
Love is drawn by love. It\'s been a hundred years. Wish you all the best!
>【篇三】
相亲相爱幸福永，同德同心幸福长。愿你俩情比山更高，比海更深！
Love each other forever, happiness is the same. May your love be higher than the mountains and deeper than the sea!
生三大喜，亲爱的朋友，在你新婚的日子，让我诚挚地祝你新婚快乐！
Three great exultation, dear friend, let me sincerely wish you a happy marriage on your wedding day!
由相知而相爱，由相爱而更加相知。人们常说的神仙眷侣就是你们了！
We know each other and love each other, and we know each other better by loving each other. People often say that they are you!
让这缠绵的诗句，敲响幸福的钟声。愿你俩永浴爱河，白头偕老！
Let this lingering poem ring the bell of happiness. May you two love each other forever and grow old together!
愿天下有情人终成眷属，前生注定喜结良缘新婚大喜！百年好合！
May all lovers in the world get married and have a happy wedding. A harmonious union lasting a hundred years!
恭贺新婚之禧！祝你们永结同心，百年好合！新婚愉快，甜甜蜜蜜！
Congratulations on the new Jubilee! I wish you all the same. Happy wedding, sweet honey!
花好月圆新婚夜，四言八句贺新郎。新郎新娘，白头到老，地久天长。
Happy wedding night, four words and eight sentences to congratulate the bridegroom. The bride and bridegroom are old and old.
在你成家立业的美好时刻，祝百年好合！婚愉快，甜甜蜜蜜！生贵子！
I wish you a happy birthday when you get married. Happy marriage, sweet honey! Give birth to your son!
祝你们相亲相爱幸福永久，同德同心幸福长流，愿你俩情深似海！
I wish you a deep love for each other and happiness forever.
有你更觉甜，此生手相牵，人生不遗憾，快乐在其中，幸福不用言。
Have you more sweet, this life is hand in hand, life is not regret, happiness is in it, happiness without words.
>【篇四】
新娘是美丽的代言，新郎是智慧的精英，珠联璧合，祝你们百年好合。
The bride is a beautiful endorsement. The bridegroom is the elites of wisdom.
金玉良缘，天作之合，郎才女貌，喜结同心，福禄财气，统统带到。
Gold and jade are the best match.
仟僖年结千年缘，百年身伴百年眠。天生才子佳人配，只羡鸳鸯不羡仙。
Thousands of years, thousands of years, hundreds of years with hundreds of years of sleep. Born with talent and beauty, only admiration of mandarin duck does not envy immortals.
食茶古例本无禁，恭贺夫妻真同心；新娘入门会致荫，子孙发财千万金。
There is no ban on eating ancient tea. Congratulations to the couple.
天賜良緣人人有，郎才女貌無卡輪；琴瑟和鳴早結珠，早生貴子蔭丈夫。
Heaven gives a good fortune to everyone. There is no card wheel.
以岁月的名义祝福你们，愿岁月老去永不改爱的情怀，新婚快乐！
In the name of the years, I wish you all the best. I hope that the old age will never change.
月老一线牵，我们心相连，前途路漫漫，有你在身边，生活多滋味。
The line of the old couple leads us to our hearts, and we have a long road ahead.
洞房两朵光荣花，灯下一对幸福人；相亲相爱好伴侣，同德同心美姻缘。
Two glorious flowers in the bridal chamber, a pair of happy people under the lamp, and a good couple who love each other.
愿天下有情人终成眷属，前生注定，喜结良缘。新婚大喜，百年好合！
May lovers in the world get married, and they are destined to be happy. Wedding anniversary!
祝贺你俩新婚快乐愿你们白头偕老永浴爱河。祝你俩永远幸福。
Congratulations on your new marriage and wish you a long life together. I wish you both happiness forever.
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